
Göteborgs Bridgeförbund
Protokoll styrelsemöte 6, 2005-01-13, hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Eva Gunnarsson, Ella Olsson, Joakim Schmeisser, Bo Appelqvist, 
Göran Johansson, Hilding Wikström, Lillemor Hagberg. 

1. Peter Modh förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprotokoll fastställdes.

4. Tävlingsverksamheten under våren är fastställd. Föredrogs av Joakim Schmeisser.

5. GBF är uppsagt till avflyttning från Bridgens Hus per den 2005-09-30. Bridgeservice 
HB accepterade ej den kontraktsskrivning som GBF föreslog den 28 dec 2004, som 
styrelsen arbetat fram. 
Situationen ger två alternativ: GBF söker en annan lokal för att driva ett nytt Bridgens 
Hus 2 i helt andra lokaler eller GBF diskuterar med Bridgeservice HB om att överta 
kontraktet för lokalen på Ranängsgatan och driva Bridgens Hus 2 i befintliga lokaler.  

Hilding Wikström framförde bridgepensionärernas situation och eftersom många 
pensionärsklubbar inte är medlemmar i GBF blir deras lokalfråga osäker i ett framtida 
Bridgens Hus 2. Medlemskravet kvarstår dock enligt gällande regler från Svensk 
Bridge varför pensionärsklubbarnas val blir att bli medlemmar och solidariskt dela 
kostnaderna för arrangemang, utrustning, utbildning av tävlingsledare, Rutersystem, 
hemsida m.m. med alla andra betalande medlemmar eller att söka andra lokaler för sitt
spel.                                                                                                                              

Bridgen i Göteborg har stora möjligheter att växa med tanke på Arnes Bridgeskola och
det är oerhört viktigt att spelet kan ske i en trivsam miljö. Den miljö som erbjuds idag 
har många brister i form av dålig lokalvård, ensidigt cafeteriautbud, slitna stolar, 
gamla bridgebord m.m. Diskussion har skett med flertalet klubbar som spelar på 
Bridgens Hus och är anslutna till GBF och en stor enighet finns att hitta en lösning för 
att åstadkomma en bättre miljö för bridgen i Göteborg. En tanke är också att göra en 
sammanslagning av de centrala bridgeklubbarna och till detta förslag ställde sig 
följande klubbar positiva; BK Everfresh, BK Lyx, BK Centrum och 
BKWasa/Salamandern.                                                                                                     

Styrelsen beslutade efter långa diskussioner att Peter Modh och Bo Appelqvist 
diskuterar med Bridgeservice HB om möjligheten att överta kontraktet till hösten 
2006. Denna kontakt skall tas innan den 15 februari 2005. Parallellt måste en  
kravspecifikation angående en  ny lokal göras för att kunna lämnas till en mäklare. 
Peter Modh och Tobias Törnkvist sammanställer en sådan innan nästa styrelsemöte. 



De aktuella diskussionerna med Bridgeservice de närmsta veckorna, kommer att 
avgöra vilken av de alternativa vägarna som blir aktuell.      

6. Under övriga frågor framkom att Tomas Larsson från Svensk Bridge kommit med en 
förfrågan att besöka distriktet under vecka 7. Peter Modh meddelar Tomas Larsson att 
en senare tidpunkt under våren passar bättre. 

7. Nästa styrelsemöte tisdagen den 15/2 2005, 18.00 hos Lillemor Hagberg.

8. Peter Modh förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse.

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Peter Modh
 


